
 

Referat af Præstøløbernes bestyrelsesmøde  

 

Dato 7/1 2019 

Tidspunkt og sted Kl. 18.30 hos Berit i Grønnegade 

Medlemmer Steen, Eva, Anne, Berit, Peter, Sanne 

Fraværende Steen, Eva og Peter 

Referent Berit? 

 

1. Godkendelse af dagsorden og referat 

      Nye punkter 

Referat godkendt. 

Markeringsflag: Hvordan går det? (Steen) 

2. Post, email, FB og hjemmeside. 1 mail er rundtsendt.  

Vi er blevet spurgt, om vi vil deltage i 

Sundhedsfestival den 4.5.2019. 

Vi har ikke kræfter til at byde ind med et løb, 

men vil gerne være aktive i et foreningstelt. 

Sanne svarer Thomas E.R. Jakobsen, 

citymanager. 

3.  Generalforsamlingen 2019 

 

25/2 2019 kl.19:00 i Multicentret er booket 

Der skal laves opslag og udsendes mail.  

Budget 2019 (Eva). Vi spørger Eva, om hun 

vil lave et budget. 

Indkaldelse udsendes snarest muligt (Sanne). 

4. Crossløb 2019 24/2 19 Keith har overtaget Steens rolle. Der skal 

bruges 10 poster. Er Steen stadig kontakten til 

bestyrelsen? 

Vi har sendt sms til Keith og spurgt til poster 

m.v. 

5.  Drejebog til P-løbet 

 

Vi opdaterer den fælles. Anne har noterne. 

Vi undersøger, om søndag den 8.9. er en god 

dato for afholdelse af P-løb. 

Vi vil prøve at inddrage nogle skoler til næste 

P-løb 

Målet for 2019 er mindst 60 deltagere, ellers 

må vi overveje, at det er sidste gang, der 

afholdes P-løb. 

Til næste bestyrelsesmøde skal der være et 

punkt, hvor vi går i gang med at arrangere P-

løbet. 

6.  Kommende arrangementer i 2019 Næste arrangement er planlægningsmøde 

efter lørdagsløb den 26.1. 

7. Eventuelt  

 

Torsdagsløb – Fedtforbrænding, langt og 

langsomt er startet op efter nytår. 

Første torsdag deltog 7 løbere. 

Vi vil gerne have en opdateret medlemsliste 

8.  Næste møde Mandag den 18.2. kl. 18.30 hos Anne. 

  

  



 


